
اراک-غلامی-خبرنگاراقتصادسرآمد-فرمانده 
سپاه روح الله اســتان مرکزی گفت: از نشانه 
های اقتدار امروز ایران اسلامی وجود رهبری با درایت 
و کاریزماتیک و ملت آگاه و بصیر به عنوان سرمایه های 
اجتماعی است و هیچ عاملی از جمله توطئه های دشمنان 
کینه توز قادر نیست که در اراده و قدرت نظام و ملت ما 

خللی ایجاد کند.
سردار پاسدار محسن کریمی در آیین صبحگاه مشترک 
نیروهای نظامی و انتظامی شهرستان ساوه که به مناسبت 
هفته دفاع مقدس برگزار شد، افزود: دفاع مقدس یک 
برهه درس آموز و مملو از تجارب ارزشمند برای تداوم 
راه و مسیر نهضت امام خمینی )ره(  و اجرای بیانیه گام 

انقلاب، ابلاغ شده از سوی مقام معظم رهبری است.
وی ادامه داد: در قرن بیستم ۲ انقلاب فرانسه و روسیه 
به وقوع پیوست اما در مدت چند ســال به انحراف و 
فراموشی سپرده شدند ولی انقلاب اسلامی ایران با اتکا 
به ارزش های الهی و شــعائر فطری و انسانی همچنان 

ماندگار است.
به گفته فرمانده سپاه روح الله استان مرکزی، در ۴۲ سال 
اخیر و به برکت انقلاب اسلامی ارزش هایی چون اخلاق، 
انسانیت، برابری، برادری و عدالت در کشورمان نهادینه 
شد و با میدان دادن به نیروهای انقلابی در گام دوم نیز 

همین مسیر را تداوم خواهیم بخشید.
وی افزود: دشمنان انقلاب در دوران دفاع مقدس همه 
عوامل و متغیرهای خود را تجمیع کردند تا ما را شکست 
دهند اما موفق نشدند و در شــرایط کنونی هم همین 
دســایس وجود دارد ولی جمهوری اسلامی به اندازه 

کافی در همه عرصه ها توانمند و شکست ناپذیر است.
سردار کریمی گفت: دشمنان با تبلیغ،  تحریف و استفاده 
از وارونه نمایی در فضای مجازی قصد مقابله با انقلاب 
را دارند اما غافل از توان و اقتدار و دســتاوردهای نظام 
اسلامی هســتند و همچون دوران دفاع مقدس ناکام 

خواهند شد.
به گفته او، مردم ســالاری و امنیت یکــی از مهمترین 
دستاوردهای انقلاب است و برگزاری ده ها انتخابات 
که نشان از مشارکت و تعیین کنندگی رای مردم است 
شاهدی بر این مدعا محسوب می شود و در سایه رهبری 
راهبردی، این نظام همچنان به مســیر خود با پشتوانه 

مردمی ادامه خواهد داد.
وی گفت: سه شاخص رهبری کاریزماتیک، ملت بزرگ 
بعنوان سرمایه اجتماعی و داشتن دشمن بزرگ از نشانه 
های اقتدار ایران اسلامی است و باید از تجارب موفق دفاع 
مقدس نهایت استفاده را ببریم تا از گزند حوادث فرازمینی 

و فرامکانی ایمن بمانیم.
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برگزاری مراسم بزرگداشت هفته دفاع مقدس درمخابرات منطقه مرکزی

اراک-غلامی-خبرنگاراقتصادســرآمد-در آستانه چهل ویکیمین سالگرد بزرگداشــت ایام هفته دفاع مقدس ، مراســمی به همین مناسبت در مخابرات منطقه 
مرکزی برگزار شد.

در این مراســم که با حضور مهندس لطفی مدیرمخابرات منطقه مرکزی وجمع کثیری از همکاران با رعایت شیوه نامه های بهداشتی در فضای باز ساختمان مرکز 
شــهید ناصری اراک برگزار شد ، پس از قرائت زیارت عاشورا، توســط مداح اهل بیت ،حاج محمود کمانی در ادامه سرهنگ حســین رجبی طی سخنانی ضمن 
گرامیداشت ایثار، ازخودگذشتگی و صبر ملت بزرگ ایران در طول هشت سال دفاع مقدس، با توجه به مســایل سیاسی روز جامعه به رویکرد موضع جمهوری 

اسلامی ایران در قبال افغانستان وطالبان پرداخت.

فرمانده سپاه روح الله استان مرکزی:

رهبری کاریزماتیک و ملت آگاه از نشانه های اقتدار ایران اسلامی است

برنجکاری در دشت های ممنوعه فارس در سایه تردید کم آبی

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

شیراز-توانایی،خبرنگاراقتصادســرآمد- 
مدیرکل محیط زیست فارس گفت: حدود 
۳۱ هزار هکتار از اراضی اســتان فارس به کشت برنج 
اختصاص داده شده است و این درحالی است که از ۸ 

هزار هکتار کشت برنج به این میزان رسیده است.
حمید ظهرابی مدیرکل محیط زیست فارس در حاشیه 
بازدید خبرنگاران از حوزه آبخیز طشک و بختگان )تنگ 
بستانک( با بیان اینکه کشــت برنج در بالادست حوزه 
آبی براساس مصوبات قانونی در خارج از شمال کشور 
ممنوع شده است، گفت: اگرچه هیچ استانی اجازه کشت 
برنج نداشت، اما از سال گذشته مجلس براساس قانونی 
که تصویب کرد اختیار کشت یا عدم کشت را به کارگروه 
سازگاری با کم آبی سپرد و در فارس براساس تصمیم 

کارگروه کشت برنج در استان ممنوع اعلام شد.
او ادامه داد: در حالی که در این کارگروه تصویب شد که 

کشت برنج در استان فارس اتفاق نیفتد، اما در طول چند 
سال گذشته شاهد افزایش کشت برنج در بالادست حوزه 

آبخیز طشک و بختگان بودیم.
مدیرکل محیط زیست فارس با بیان اینکه تغییر کاربری 
در سد درودزن و ملاصدرا هم بر این موضوع تاثیر زیادی 
گذاشته، عنوان کرد: از نظر تاریخی، کشاورزان از گذشته 
حقابه داشتند، اما با این وضعیت معیشــت خود را از 

دست می دهند.
ظهرابی با اشــاره به اینکه بزرگترین هدف این بود که 
تحولات بالادست و مصرف آبی که در بالادست است را 
ببینیم، اما این اتفاق رخ نداد، گفت: این موضوع منجر به 

کشت زیاد و بی سابقه برنج در منطقه مذکور شده است.
او همچنین با بیان اینکه از سال ۹۸ تاکنون مداوم افزایش 
کشت برنج در بالادست داشته ایم، افزود: این درحالی 
است که براساس قوانین باید کشت برنجی نداشته باشیم 

و در واقع خلاف تصمیم کارگروه سازگار با کم آبی در 
استان عمل شد.

مدیرکل محیط زیست فارس خاطرنشان کرد: در کنار 
کشت سنتی و غرقابی، همیشه تغییر کشت هم مطرح 

بوده، اما مورد پذیرش کشاورزان واقع نشده است.
ظهرابی در رابطه با سلامت غذایی کشت برنج نیز گفت: 
نمونه برداری و آنالیز سلامت غذایی بر عهده دانشگاه 
علوم پزشکی است. افزایش مصرف کود شیمیایی فلزات 

سنگین و مصرف سموم آلایندگی را به همراه دارد.
او به افزایش ۴ برابری کشت برنج در اراضی استان هم 
اشاره و عنوان کرد: در حالی که ۸ هزار هکتار از اراضی به 
کشت برنج اختصاص داده شده بود، اما امروز سطح زیر 

کشت به حدود ۳۱ هزار هکتار رسیده است.
مدیرکل محیط زیست فارس با بیان اینکه درحالی این 
شرایط حادث شده که ۴۰ درصد منابع آبی کاهش یافته 

است، گفت: متاســفانه در اطراف طشک، بختگان و... 
به جای اینکه شیب دشــت ها به سمت تالاب باشد از 
تالاب به سمت دشت است و این بدین معنی است که 
سفره آب های زریر زمینی در حال شور شدن است و در 
صورت تداوم این شوری آب، کشاورزی در مناطقی، 
چون نی ریز، بخنتگان، طشــک، خرامه و... تا ۱۰ سال 

آینده از بین می رود.
ظهرابی همچنین با تاکبد بر اینکه اگر اصلاح توسعه و 
توسعه پایدار نداشته باشیم آینده خوبی برای نسل آینده 
نداریم، گفت: مشکلات اساسی در الگوی کشت نبود 

قانون بازدارنده است.
او معتقد است که مصوبات فعلی در حوزه ممنوعیت 
کشت برنج بیشتر در حد توصیه است و کمتر در واقعیت 
اتفاق می افتد و در واقع سود کشاورز عامل اصلی کشت 

برنج است.

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی:
 نیمی از  واحدهای مسکونی روستایی کشور بازسازی

 و بهسازی شده است
خرم آباد-رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: 

حدود نصف واحدهای مسکونی روستایی کشور بازسازی و بهسازی شده است. 
اکبر نیکزاد در بازدید از روســتای دهگاه بروجرد ، اظهار کرد: حدود نصف واحدهای 

مسکونی روستایی در سراسر کشور بازسازی و بهسازی شده است.
وی تصریح کرد: بازسازی و بهسازی باعث می شود که ما در زمان وقوع حوادث به خصوص 
سیل و زلزله خیلی دغدغه خاطر نداشته باشیم. رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور 
خاطرنشان کرد: جلسات مختلفی با مسئولین امر و مسئولین بنیاد مسکن برگزار شده و 
رئیس جمهور نیز تأکید فراوان بر مقاوم سازی و بهسازی خانه های روستایی دارند. نیکزاد 
اضافه کرد: در برنامه ریزی که صورت گرفته و در برنامه ریزی مسئولین بنیاد مسکن سراسر 
کشور نیز اعمال شده و خواهد شد پایان ۱۴۱۰ هیچ واحد مسکونی روستایی که مقاوم سازی 
نشده باشد در کشور وجود نخواهد داشت. وی بیان کرد: باهدف گذاری انجام شده در بنیاد 
مسکن سالانه حدود ۲۵۰ هزار واحد مسکونی در کشور مقاوم سازی و بهسازی می شود. 
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور ادامه داد: این هدف گذاری بسیار ارزشمند است.

 پذیرش دانشجوی رشته گیاهان دارویی
  در دانشگاه لرستان

خرم آباد-سبحان حبیبی-خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی 
دانشگاه لرستان از پذیرش دانشجوی رشته گیاهان دارویی برای اولین بار طی سال تحصیلی 
جدید در این دانشگاه خبر داد. دکتر احسان رشیدیان اظهار کرد: با پیگیری های مستمر 
توانستیم مجوز اخذ رشته کارشناسی ارشد گیاهان دارویی را برای دانشگاه لرستان اخذ کنیم.

وی ادامه داد: در سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۴۰۱، برای اولین بار در مقطع کارشناسی ارشد 
گیاهان دارویی دانشجو پذیرش خواهد شد. معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه 
لرستان گفت: دو سال بوده که دفتر گسترش وزارت علوم راهبرد جدیدی را برای اعطای 
مجوز رشته های جدید در دانشگاه های کشور در پیش گرفته که بسیار سخت گیرانه است. 
رشیدیان خاطرنشان کرد: گیاهان دارویی یکی از رشته های تخصصی دانشکده کشاورزی 
محسوب می شود که نیازمند شاخص هایی همچون امکانات، فضای آموزشی، تجهیزات 
کارگاهی، آزمایشگاهی و اعضای هیات علمی است. وی گفت: برای اخذ مجوز در این 
رشته هر دانشگاهی باید یک دانشیار و سه استادیار تمام داشته باشد تا بتواند مجوز این رشته 
را اخذ کند که دانشگاه لرستان این شرایط را داشته و سازمان گسترش موافقت خود را برای 
راه اندازی این رشته اعلام کرده است. معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه لرستان 
در خصوص میزان پذیرش دانشجو برای سال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۴۰۱، اظهار کرد: میزان 

سهمیه پذیرش دانشگاه را سازمان سنجش اعلام خواهد کرد.

آغاز سال تحصیلی جدید با حضور شهردار منطقه 2تبریز
تبریز-امید محمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-باقر خوشنواز شهردار منطقه دو به همراه 
جانفشان معاون مالی و اقتصادی و رحیمی معاون خدمات شهری با حضور در دبستان 
حضرت معصومه)س( ویلا شهر زنگ آغاز سالتحصیلی جدید را به صدا در آوردند. در 
این مراسم با شکوه که با حضور دکتر شکوهی معاون کل اجتماعی استانداری، دکتر علمی 
معاون پرورشی کل استان، مهندس ستاری ریاست سابق ناحیه ۴ و مهندس علیزاده رییس 
آموزش و پرورش ناحیه ۴ برگزار گردید. خوشنواز در سخنان خود ضمن گرامیداشت آغاز 
سالتحصیلی جدید و هفته دفاع مقدس، رشادتهای جوانان انقلاب در مقابل رژیم بعثی را 
ستودند و آرامش امروز جامعه را مرهون زحمات رزمندگان هشت سال دفاع مقدس دانسته 
و تاکید کردند کودکان امروز باید با تأثی از این بزرگان سعی کنند در زندگی با آموزش صحیح 
خود را برای مبارزه با همه مشکلات آماده کنند همچنین تاکید داشتند والدین و معلمین علاوه 

بر آموزش بر مشکلات کودکان و مسائل روانشناسی توجه ویژه ای داشته باشند.
شهردار منطقه دو ضمن نواختن زنگ مدرسه و بدرقه دانش آموزان برای حضور در کلاس با 
حضور در کلاسهای از زحمات معلمین قدردانی کردند. همچنین در این مراسم از زحمات 

چند تن از بازنشستگان و ایثارگران با اهداء لوح و هدیه قدردانی گردید.

کشف  مجموعه سنگ نگاره در محلات 
اراک-غلامی-خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس اداره میراث  فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع  دستی شهرســتان محلات از کشف یک 
مجموعه ســنگ  نگاره در ارتفاعات شمال غربی این شهرستان 

خبر داد.
مهدی لعل بار گفت: این مجموعه شامل یک قطعه سنگ بزرگ 
است و حدود ۳۰ نقش دارد که بیشتر آنها تصاویر بز کوهی هستند.

رییس اداره میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی شهرستان 
محلات با اشاره به اینکه این نگاره ها در ارتفاعات شمال غربی شهر 
محلات قرار دارد، افزود: بر اســاس نظر کارشناسان این نقوش 
مربوط به دوره ساسانیان است و ابزارهای کنده کاری و حکاکی 
شامل سنگ چخماق، آهن و استخوان های ضخیم شکار بوده است.
وی خاطر نشان کرد: تاکنون ۲۸۰ سنگ نگاره در شهرستان محلات 
کشف شده که نشان از قدمت بالای این منطقه در استان مرکزی 
دارد. لعل بار با تاکید بر اینکه هنرهای صخره ای قدیمی ترین آثار 
هنری باقی مانده هســتند، گفت: این نقوش به معنی محل دفن 
اشیای تاریخی و ارزشمند نیست و مردم نبایستی با این حدس و 
گمان اقدام به تخریب آنها کنند. محوطه خورهه، آتشکده آتشکوه، 
امامزادگان فضل و یحیی، یخچال های طبیعی، میل میلونه و مجتمع 
آب درمانی آبگرم از مهمترین مکان های تاریخی و گردشگری 

شهرستان محلات است.

 آغاز پویش ملی شور عاطفه ها 
 در استان بوشهر 

بوشهر-سهیلا کرمپورنیا، خبرنگاراقتصادسرآمد -پویش ملی 
شور عاطفه ها در راستای برگزاری رزمایش احسان حسینی، از ۲۰ 
شهریورماه در استان بوشهر همزمان با سراسر کشور آغاز شده است.

محمد رضا میری، مدیر کل کمیته امداد اســتان بوشــهر در این 
خصوص اظهار داشت: این پویش با هدف تامین مایحتاج تحصیلی 
دانش آموزان نیازمند برگزار می شود که با توجه به شیوع کرونا و 
تغییرات نظام آموزشی، ارائه ملزومات و تجهیزات آموزش غیر 
حضوری دانش آموزان و پرداخت کمک هزینه تحصیل، در اولویت 
این طرح قرار گرفته اســت. وی در ادامه افزود: به منظور رعایت 
دستورالعمل های ستاد ملی مبارزه با کرونا، همچون سال گذشته 
پایگاه های کمیته امداد در سطح شهرها مستقر نخواهد شد و جذب 
کمک های مردمی در شور عاطفه ها از روش های غیرحضوری انجام 
خواهد پذیرفت. میری یادآور شد:  طی هماهنگی های صورت 
گرفته با سازمان دانش آموزی، روز چهارشنبه هفتم مهرماه زنگ 
عاطفه ها به صورت نمادین با رعایت پروتکل های بهداشتی کرونا 

در مدارس نواخته خواهد شد.
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علی قاسم زاده در آئین رونمایی از پوستر 
سی و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان ضمن ابراز خرسندی از حضور در این مراسم 
در نخســتین روزهای کاری اش اظهار داشت: همان 
روزهای اول به دبیر جشنواره اعلام کردم که نگرانی در 
خصوص برگزاری جشنواره نداشته باشند. وی با بیان 
اینکه در این مدت گزارشی از روند کار جشنواره طی 
چند سال اخیر دریافت کردم، گفت: همه توان خود را به 
کار میگیرم تا جشنواره کودک را پربارتر از گذشته تحویل 
مســئولان آینده دهیم. شــهردار اصفهان، جشنواره 
بین المللی فیلم هــای کودکان و نوجوانــان را یکی از 
سرمایه های فرهنگی و هنری اصفهان دانست و گفت: 
امیدواریم این امانت را به خوبی تحویل آیندگان دهیم. 
وی تاکید کرد: پیوند جشنواره کودک و شهر اصفهان، 
پیوندی ناگسستنی است. در ادامه علیرضا تابش، دبیر سی 
و چهارمین جشــنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان نیز در این آیین ضمن تبریک آغاز هفته دفاع 
مقدس و تسلیت اربعین حسینی و همچنین ضمن ابراز 
خرسندی از رونمایی از پوستر جشنواره اظهار داشت: در 
کنار این پوســتر، از پوستر پنجمین المپیاد فیلمسازی 
کــودکان و نوجوانان رونمایی شــد. وی با بیان اینکه 

جشنواره کودک از سرمایه های فرهنگی شهر اصفهان 
است و این پیوند با شهر اصفهان پیوندی جدایی ناپذیر 
است، گفت: در دبیرخانه دائمی جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان، راه اندازی موزه اســناد 
جشنواره را در دستور کار داشتیم که فاز اول آن در »روز 
سینما« افتتاح شــد و امیدواریم با همکاری شهرداری 
اصفهان بتوانیم این پروژه را در شأن جشنواره بهره برداری 
کنیم. دبیر سی و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های 
کودکان و نوجوانان با اشاره به اینکه کودکان و نوجوانان 
ایران سال سخت و توام با چالشــی را سپری کرده اند، 
تصریح کرد: در این ایام ۵۱ هزار کودک در کرونا یتیم 
شدند و وظیفه همه فعالان سیاسی، فرهنگی و اجتماعی 
است که کاری شایسته برای این کودکان تولید کنند. وی 
در پایان از همه تولید کنندگان آثار سینمایی، تهیه کنندگان 
و شهرداری اصفهان، به عنوان سرمایه گذار این جشنواره 
تشکر کرد و گفت: امیدوارم امسال شاهد جشنواره ای 
پربار و پر امید باشیم. سی و چهارمین جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان ، با مشــارکت سازمان 
سینمایی، بنیاد سینمایی فارابی و شهرداری اصفهان، از ۱۶ 
تا ۲۱ مهر ۱۴۰۰ )۸ تا ۱۳ اکتبر ۲۰۲۱( در دو بخش مسابقه 

ایران و مسابقه بین الملل، برگزار خواهد ش

سیزدهمین نمایشگاه بی نالمللی متالورژی، فولاد، 
ریختهگری، ماشینآلات و صنایع وابسته طی روزهای 
هفتم تا دهم مهرماه ۱۴۰۰ در اصفهان برگزار خواهد شد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت نمایشگاههای بی 
نالمللی استان اصفهان، این نمایشگاه طی چهار روز میزبان 
شرکتهای فعال در حوزه فولاد و صنایع وابسته خواهد 
بود تا دستاوردها، تواناییها، پتانسیلها و فعالیتهای خود را 
در معرض بازدید متخصصان، فعالان و علاقمندان این 
حوزه قرار دهند. حضور ۱۱۰ شرکت از استانهای اصفهان، 
تهران، آذربایجان شرقی، یزد، خراسان رضوی، همدان 
و کرمان در این نمایشگاه قطعی شده است؛ همچنین 
نمایندگانی از کشورهای آلمان، ایتالیا، کره جنوبی، امارات 
متحده عربی، هند و چین در نمایشگاه امسال اصفهان 
حضور خواهند داشت. شرکتهای حاضر در سی زدهمین 
نمایشگاه بینالمللی فولاد اصفهان در زمینه تولید فولاد، 

چدن و فلــزات غیرآهنــی (ریختهگــری، عملیات 
حرارتی، آبکاری و پرداخت، متالورژی پودر)، خدمات 
صنعت متالورژی (مواد اولیه و کمک ذوبها، قالبسازی 
و مدلســازی، خدمات آزمایشــگاهی)، ماشینآلات و 
تجهیزات وابســته صنعتی (جرثقی لهــا، ژنراتورها، 
موتورهای گازسوز، غبارگیرها، اتصالات و شیلن گهای 
فشار قوی، روانکارها و روغنهای صنعتی، صنایع لاستیک 
و نوار نقال هها، تصفی هخانههای صنعتی) و شکلدهی 
فلزات (نورد، آهنگری و جوشــکاری، تراشــکاری، 
برشکاری و پرســکاری) فعالیت دارند. این نمایشگاه 
در ۱۶ هزار مترمربع فضای نمایشگاهی برپا خواهد شد 
و علاقمندان به حضور در آن میتوانند از ساعت ۱۰ تا ۱۸ 
روزهای هفتم تا دهم مهرماه به محل دائمی نمایشگاههای 
بینالمللی استان اصفهان واقع در کمربندی شرق، روبروی 

منطقه روشندشت مراجعه کنند.

شهردار اصفهان:

 جشنواره کودک سرمایه فرهنگی و اجتماعی
 شهر اصفهان است 

 گردهمایی بزرگ فعالان صنعت فولاد
 در نمایشگاه بین المللی اصفهان  

عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی ایران: 

کرونا صمیمیت بین اعضا  خانواده ها را افزایش داد

زنگ خطر کمبود آب در شهرستان گلپایگان به صدا در آمد

بازدید مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای استان از کارگاه تولیدات ناشنوایان ومعلولان اصفهان

 سمیه کربلایی-در شرایط سخت امروز که کرونا گریبان گیر بشر شده، تردید 
در آینده بیشتر شده است و باید قدر عزیزان را بیشتر دانست چرا که معلوم نیست فردا 
در کنار هم باشیم یا روی تخت بیمارســتان، اما مشخص نیست چرا برخی خانواده ها 
قدر کنار یکدیگر بودن را نمی دانند و با بهانه جویی  زندگی را به کام خود و خانواده تلخ 
می کنندتحقیق های صورت گرفته خبر می دهد  که انجام تست، تزریق هر دز رمدسیویر، 
رسیژن یا وصل سرم به بیمار کرونایی در منزل بین ۱۰۰ تا ۵۰۰هزار تومان باید  هزینه کرد  

بحث سلامتی در میان است و مردم هم مجبور هستند..
دوران خانه نشینی در ابتدا بسیار سخت تر از تصور بود؛ به ویژه برای فعالان عرصه های 
مختلف اجتماعی که حضور در اجتماع از الزامات اولیه ادامه فعالیت آنها بود. اما به تدریج از 
موج این سختی کاسته شد و مردم به ویژه اهالی فرهنگ و هنر راه های حیات مسالمت آمیز 
در شرایط کرونایی را با خلق ایده برای »به بهترین و مفیدترین شکل گذراندن« این دوران 

برای خود و حتی دیگران را سهل تر کردند
کرونا در خانواده ها در واقع مانند آهنربایی عمل کرد که در برخی مواقع موجب جذب و 
در برخی مواقع موجب دفع شد، کرونا در خانواده هایی که والدین به دلیل مشغله های زیاد 
کاری هیچ وقتی برای خود و خانواده نداشتند تلنگری برای  باهم بودن، مهربانی، صفا و 
صمیمیت بود، اما در  برخی خانواده ها موجب افزایش اختلاف های خانوادگی شد .با همه 
این نکبت ها کرونا نعمتی هم داشت و آن اینکه به خود پرداختیم به خانه ها پناه بردیم و از 

حال یکدیگر باخبر شدیم..
دکتر علی باغبانیان  روانپزشک و عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی ایران در گفتگو 

با خبرنگار ما با اشاره به اینکه 
بیماری کرونا بدون شک همه افراد بالخص پزشکان و محققان از شیوه این بیماری منحوس 
احساس ناراحتی و نگرانی کرده  و با اشاره با عوارض ناشی از آن سعی داشته اند تا حد 
ممکن از ابتلا و شیوع آن جلوگیری کنند. اما شاید بتوان گفت در کنار همه این عوارض و 
مشکلات و در واقع مرگ و میرها و گرفتاری های سیستم بهداشت  روان و بیمارستان ها 
که به شکلی درگیر این بیماری هستند ولی شیوع این بیماری این مزیت را داشته که افراد 
در طول دوران شیوع کرونا مجبور شدند در خانه بمانند و در طول روز یکسری ارتباطاتی 
با سایر اعضا خانواده داشته باشند  بیشتر از مشکلات همدیگر باخبر شوند .  حتی سعی 
در رفع مشکلات همدیگر داشته باشند. یکی دیگر از محاسن شیوع کرونا این بوده که با 
توجه به بروز مرگ و میر های ناگهانی و افزایش  موارد بیماری ها و نیاز افراد به همدیگر،  
صمیمیتی بین اعضا خانواده ها نسبت به قبل از شیوع کرونا ایجاد شده است. به نحوی که 
می توان گفت تا حدودی در زمان شیوع کرونا صمیمیت بین اعضاء خانواده ها افزایش یافته 
است و حتی به نظر می رسد قدر همدیگر را بیشتر فهمیده اند و شرایط به سمت و سوی 
پیشرفته که محبت و دوستی  و صمیمیت بین اعضا خانواده بیشتر شده است. این موضوع  
کاملا مشخص و مبرم است که شیوع بیماری کرونا با تمام سختی ها و مشکلات منجر به 

قدرشناسی بیشتر افراد شده است.
دکتر علی باغبانیان در پایان صحبت های خود با اشاره به اهمیت تجویز واکسن کرونا گفت: 
به قول همکاران روانشناس و روانپزشک هر اتفاقی که رخ می دهد می تواند با فرصت و یا 
چالشی همراه باشد. ما روانپزشکان از این چالش، به عنوان فرصتی استفاده می کنیم و سعی 

داریم از این فرصت به دست آمده در هر جهتی که ممکن باشد برای اصلاح خودمان و 
حل مشکلات خود و حتی اطرافیان و ایجاد صمیمیت و مهربانی و توجیه و آموزش افراد 
استفاده کنیم. حتی افراد می توانند در این شرایط که بیشتر در  کنار سایر اعضا خانواده هستند 
در بحث توصیه و ترویج تزریق واکسن قدمی بردارند تا انشالله هر چه زودتر بتوانیم از این 

ویروس منحوس نجات پیدا کنیم

مدیر آبفای گلپایگان می گوید زنگ خطر کمبود آب شرب در این شهرستان به صدا 
در آمده است.   

ناصر دهقادنی افزود: بر اساس برنامه شرکت مدیریت منابع آب ایران از ابتدای 
شهریور ماه امسال ۲۰ درصد آب تحویلی به گلپایگان کمتر شده و سهم آب 

شهرستان گلپایگان با کاهش ۶۰ لیتر در ثانیه، از ۳۳۰ به  ۲۷۰ لیتر در ثانیه رسیده است.
وی با بیان این که جبران کمبود آب شرب شهرهای گلپایگان، گوگد، گلشهر و سایر 
روستاها از محل چاه های سطح شهر انجام می شود افزود: از ۱۳ حلقه چاه فعال در شهرهای 
گلپایگان، گلشهر و گوگد، دو حلقه چاه در شهر گلشهر که منبع تأمین آب روستاهای 
غرقن، هرستانه و حاجیله و مَرغ چاه  و چشمه  به شمار می رود، در حال خشک شدن است.

دهقادنی با بیان این که امسال منابع آب محلی روستاهای این شهرستان از ۵۰ تا ۸۰ درصد 

نسبت به سال گذشته کاهش یافته است، گفت: در چهار ماه گذشته ۷۵۶ هزار لیتر آب از 
طریق تانکر به این روستاها آبرسانی شده است. 

وی با اشاره به کاهش ۵۰ درصدی بارندگی ها در شهرستان گلپایگان گفت: هم اکنون ۵۳ 
درصد سد کوچری و ۸۷ درصد سد گلپایگان خالی است و به همین دلیل از شهروندان 
تقاضا داریم در مدیریت مصرف آب کوشا باشند چرا که گلپایگان شهر پر آبی نیست و 

مانند سایر شهرهای استان با کمبود آب مواجه است.
دهقادنی در رابطه با پروژه فاضلاب شهری گفت: زمین تصفیه خانه تملک شده است 
و خطوط جمع آوری فاضلاب نیز تا مرکز شهر گوگد اجرا شده است اما با توجه به نبود 
اعتبارات باید دنبال راهکاری جدید برای عملیاتی شدن شبکه جمع آوری و تصفیه خانه 

فاضلاب بود که بهترین راه، جذب سرمایه گذار بخش خصوصی است.

درراســتای ایجاد اشــتغال وخودبــاوری جامعه 
ناشــنوایان ومعلولین، آرش اخوان طبسی مدیرکل 
آموزش فنی وحرفه ای اســتان اصفهان بــه همراه عباس 
مهدیان معاون آموزش،پژوهش وبرنامــه ریزی اداره کل 
از کارگاه تولیدات ناشــنوایان ومعلولان اســتان اصفهان 

بازدید نمودند.
آرش اخوان بیان داشت: توانمندســازی معلولان و ایجاد 

فرصت های شــغلی برای آنان از طریق مهارت آموزی، از 
جمله اهدافی است که آموزش فنی و حرفه ای آن را جزو 

برنامه و اولویت های خود قرار داده است.
وی درخصوص حمایت از معلولان تصریح نمود: حمایت 
از معلولان یک وظیفه قانونی و شرعی است و همه ما در این 

رابطه به نوعی مسئول هستیم.
اخوان از خلاء مهارتی به عنوان سنگ بزرگ و مانع اصلی 

پیش روی اشتغالزایی معلولان یاد کرد و اظهار داشت: با ارایه 
آموزش های مهارتی به افراد معلول، آنها صاحب توانمندی 

و مهارت شده و می توانند در جامعه صاحب شغل بشوند.
مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای اســتان اصفهان، مهارت 
آموزی را لازمه اشتغال برشمرد و اظهارداشت: آماده ایم تا 
دوره های مهارتی برای ناشنوایان و معلولان گذاشته شود 

تا بخشی از اشتغال آنها از طریق مهارت آموزی حل شود.
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